

委託代領港鐵精品授權書
Delegation for Collection of MTR Souvenir(s)

訂購港鐵精品 Subscription for MTR Souvenir(s)

訂購者必須於指定日期及地點內親臨或填妥此授權書委託他人領取港鐵精品。逾期仍未領取的精品，本公司將訂購者視作棄權論，亦將不會安排退款。

Subscriber shall collect the MTR Souvenir(s) at the designated time and location in person or use “Delegation for Collection of MTR Souvenir(s)” form delegating another person to collect the MTR Souvenir(s) before the deadline. For those MTR Souvenir(s) that have not been collected after the redemption deadline, subscribers may be deemed to have given up his/ her right for redemption. No refund will be made under such circumstances.

委託他人代領 Delegation for Collection

所有委託他人代領的訂購者，須填妥並簽署「委託代領港鐵精品授權書」，代領人需於領取精品時出示已填妥並簽署的授權書列印正本方可代領。

Subscriber, who delegates another person for collection, shall fill in and duly sign on the “Delegation for Collection of MTR Souvenir(s)” form. Delegate shall present the signed original of delegation form when collect the MTR Souvenir(s).

訂購人姓名(英文全名) Subscriber's Full Name (in English): _____

聯絡電話 Contact No.: _____

本人現授權下列人士(代領人)代本人領取已訂購港鐵精品：

I hereby delegate the following person (the delegate) to collect the MTR Souvenir that I ordered on my behalf:

代領人資料 Information of the delegate:	姓名(英文全名) Full Name (in English):	聯絡電話 Tel. No.:
領取已訂購之港鐵精品: Collection of the ordered MTR Souvenir:		

委託人(訂購人)簽名 Signed by Subscriber: _____ 日期 Date: _____

代領注意事項 Remarks for Delegate

訂購者如需委託他人代領精品，須填妥並簽署「委託代領港鐵精品授權書」。代領人需於領取精品時，出示以下文件，方可代領：

1. 已填妥並簽署的授權書列印正本
2. 「確認通知書」列印本
3. 訂購者之身份證明文件列印副本
4. 代領人之身份證明文件

For subscribers that need to delegate the other person for collection, please complete the “Delegation for Collection of MTR Souvenir(s)”. The delegate must present the following items at the time of collection:

1. A signed Delegation Form
2. A print copy of “Order Confirmation”
3. A print copy of subscriber's personal identity document
4. Personal identity document of the delegate

請先細閱及同意「收集個人資料聲明」。
Please read and agree “Personal Information Collection Statement”.